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此次募款將協助認養愛心早餐給就讀位於苗栗縣的竹興國小與竹

南國小的學童，且原定將前往學校進行善款的贈與，然而因為

Covid-19疫情升溫，改由校方派人至廠區領取。

【一日之計在於晨還有好好吃一頓早餐】

吃早餐可能對很多人來說是一件很平常的事情。當早晨來臨你從

床上睜開眼睛，在梳洗過後就是準備吃早餐。然而，在這個社會

上對很多人來說，能夠好好吃一頓早餐是一件非常困難的事情。

中美集團與環球集團長期專注教育議題，期望能夠透過實際的方

式協助需要幫助的學童。有些學童因家庭面臨艱困的生計挑戰，

有時甚至一天之中僅有學校的營養午餐可以吃。中美集團與環球

集團發起本次的公益募款活動，期望透過募集公司同仁們的愛心，

讓少數弱勢學童也能好好吃頓早餐，協助他們能夠「好好吃飯、

好好學習」。
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【Morning Hours Is The Best Time Of The Day And With Good Breakfast】

Eating breakfast may be a normal thing for many people. When the morning

comes, you open your eyes on the bed. After freshening up, you are ready

to eat breakfast. However, for many people in this society, it is very

difficult to have breakfast in the morning.

SAS and GWC Group has engaged in Education issue for very long time.

We hope that we can help students who live in the tough situation through

practical assistance. Some children face the difficult life due to their

families, and sometimes they only eat one meal a day which is school lunch.

This charity was initiated by SAS and GWC Group. We hope that we can

help students who live in the tough situation not only having a nice

breakfast and also helping them to "eat well and study well".

This charity event would provide breakfast to the students who study in

Zhuxing Elementary School and Zhunan Elementary School. It was

originally planned that we went to Zhuxing Elementary School and Zhunan

Elementary School to give them the donation. However, as the Covid-19

epidemic continued to become severer, the schools sent representatives to

come our site to receive the donation.
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【募集金額】
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員工募款(Coworkers Donation) 小計 (Subtotal)

竹興國小 (Zhuxing Elementary School) 82,600 

竹南國小 (Zhunan Elementary School) 64,500 

總計(Total Sum) 147,100 

原本預計募款總額為10萬元，但是在集團同仁們踴躍捐款之下，

最後結算為14萬元。非常謝謝所有參與者的協助！因為您們的愛

心讓那些學童們能在未來的一年可以好好吃頓早餐。

With the enthusiastic donations of coworkers in groups, our estimated

donation target was 100,000 NTD, we received 140,000 NTD at last. We

appreciate all the participants of this event! The school children can

have a good breakfast in the coming year because of your love.

Donation Statistics
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【致贈善款與大合照】
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Donation Giving & Photo Taking

竹興國小由校長與家長會長代表前來

Zhuxing Elementary School is represented by

Principal and President of the Parents

Association

竹南國小由校長與總務主任代表前來

Zhunan Elementary School is represented by

Principal and Director of General Affairs
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【致贈感謝狀 -竹興國小】

活動紀錄
Activity record

Certificate of Appreciation - Zhuxing Elementary School 
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【致贈感謝狀 -竹南國小】
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Certificate of Appreciation - Zhunan Elementary School 
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【學生製作感謝卡片 -竹南國小】
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Students make thank you cards - Zhunan Elementary School 
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【學生製作感謝卡片 -竹南國小】
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Students make thank you cards - Zhunan Elementary School 
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【活動反思我們還能做什麼】

今年因為Covid-19的影響，對於活動以及人數都有很多的限制。

然而令人非常感動的是，就算疫情嚴峻，公司同仁們依然非常踴

躍的參與本次活動付出他們的愛心與關心。非常謝謝所有參與者

的協助！如果沒有您們也無法完成這麼有意義的活動。

透過本次的公益活動我們協助竹興國小與竹南國小的學童，讓他

們能夠「好好吃飯、好好學習」。然而除了這兩間學校的學童外，

還有很多學校的學童也面臨著同樣沒有早餐可吃的困境。這個是

未來我們可以持續努力的目標，我們也可以從學校教育儲蓄戶網

站得知更多需要幫助的學童的資訊。
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【Charity Reflection What Else Can We Do】

Through this charity event, we assisted the children of Zhuxing

Elementary School and Zhunan Elementary School so that they could "

study well". However, in addition to the children in these two schools,

there are also many children in other schools who also face the same

problem that they do not have breakfast to eat. This is a goal that we can

continue to fight for in the future. We also can visit 學校教育儲蓄戶網站

for knowing more information about school children who need our help.
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Due to the impact of Covid-19, there are many restrictions on activities

and the limitations on number of people. However, it was very touching

that seeing coworkers in company were still very active in participating in

this charity to show their love and concern during severe epidemic. We

appreciate all the participants of this event. Without the help, we would

not be able to complete such a meaningful activity.
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